
PROTOKOLL	nr	1-2017		

Styrelsemöte	2017-01-17	

Närvarande:		 	 Michael	Sahlin,	ordförande		

Stig	Höglund		

Martin	Lindén		

Louise	Martinsson	Hagstrand		

Leif	Nyström		

Magnus	Haglund	

§	1	Mötets	öppnande		

Micke	hälsade	samtliga	välkomna	och	förklarade	mötet	öppnat.		

§	2.	Föregående	protokoll		

Protokoll	nr	9	från	den	28	nov	godkändes	och	lades	till	handlingarna	efter	genomgång.	

§	3.	Ekonomisk	rapport		

Stig	redogjorde	för	ekonomin	enligt	bifogad	balans-	och	resultatrapport.	Preliminärt	
bokslut	är	gjort.	Resultat	på	55	436	kr	mot	budgeterat	minusresultat	på	46	000.	Två	
saker	påverkar	resultat,	färre	utbildningar	och	juniorsidan	har	fler	sponsorer	än	
planerat	231	000	kr	i	disponibla	medel.	Allt	ser	bra	ut	enligt	genomgång.	Stig	gör	klart	
och	lämnar	till	revisor	för	kontroll.	

§	4.	Rapport	från	sektionerna	

Louise	informerade	om	arbetet	inför	2017	års	Idrottsverksamhet.		Jobbar	på	sponsorer	
och	program	för	Order-of-Merit.	Många	datum	är	klara	och	programmet	och	innehåll	
ska	spikas	och	presenteras	inom	kort.			

Leif	från	Juridiska	sektionen	har	legat	lågt	med	utbildningar	men	planeras	för	tillfället.	
TLR	1	&	2	samt	Distriktdomarutbildning	med	prov	planeras	och	presenteras	inom	kort.	
SGF	har	en	del	kurser	som	vi	ska	göra	reklam	för.		Domare	saknas	och	behövs	för	att	
täcka	upp	behovet	och	vi	behöver	göra	marknadsföring	för	att	klubbarna	och	golfarna	
ska	se	fördelarna	med	att	ha	domare.		

Vi	kommer	att	gå	ut	till	klubbarna	för	att	se	ev.	behov	av	GIT-utbildnings.	



§	5.	Juridiska	sektionen	–	styrelsens	uppdrag	ang.	bestraffningsrätt	

Magnus	Haglund	berättade	om	ärenden	och	hur	man	ska	behandla	dessa.	Han	
tillsammans	med	Leif	har	varit	på	utbildning	i	hos	svenska	golfförbundet	och	har	fått	
verktyg	för	hur	vi	i	framtiden	ska	gå	tillväga.	En	mycket	bra	utbildning.	

§	6.	Verksamhetsutvecklare	–	läget	

Under	november-december	söktes	en	person/resurs	som	kan	inneha	uppdraget	att	
driva	verksamheten	framåt.	Detta	i	rollen	som	verksamhetsutvecklare	och	detta	skulle	
ske	på	timbasis	och	på	prov	under	2017.	En	ansökan	kom	in	och	styrelsen	har	beslutat	
att	köpa	in	tjänsten	från	Sommarro	Golf	AB	under	2017.	

§	7.	Övriga	frågor	

Domararvodet	diskuterades	och	vi	kom	fram	till	ett	förslag	på	800	kr	per	tävlingsdag	
och	400	kr	för	förberedelsedag	(max	en	dag	får	du	betalt	för	oavsett	hur	många	dagar	
som	förbereds).	Klubbarna	står	även	för	lunch	och	fika	på	tävlingsdagar.	Reseersättning	
utgår	som	vanligt	(18,50	kr	per	mil).	VGDF	står	för	400	kr	per	tävlingsdag.	Detta	förslag	
tas	upp	och	bestäms	av	klubbarna	på	vårmötet.		

Nyval	till	vårmöte,	Martin	Jonsson	och	Mathias	Thegel	har	blivit	tillfrågade	och	båda	är	
positiva	till	att	vara	med	som	ledamot	på	ett	år.		

Ny	hemsida	med	mer	information	ligger	nu	ute,	kommer	att	göras	om	med	nya	
sektioner	och	innehåll.	

VGDFs	stadgar	gås	igenom	och	kommer	att	uppdateras	inom	kort.	

§	8.	Nästa	styrelsemöte	och	avslut		

Nästa	styrelsemöte	bestämdes	till	måndagen	den	20	februari	2017.	Idrottens	Hus	kl.	
17.00.	Micke	tackade	för	deltagandet	och	förklarade	mötet	avslutat.		

	

Vid	protokollet	 	 Justeras	

…………………………….		 	 .………………………….	 	

Martin	Lindén	 	 Michael	Sahlin	

	


